
 

PROCES VERBAL 

 

 

                 Încheiat azi 30 mai 2014,cu ocazia întrunirii Consiliului local al oraşului Teiuş  în  şedinţă  

ordinară,convocată prin Dispoziţia Primarului nr.194/23 mai  2014,ora  13,00 la Casa de cultură a 

oraşului Teiuş(sala de sedinte)şedinţă publică. 

                 Din totalul de 15 consilieri la ora începerii şedinţei sunt prezenţi 12 consilieri 

Boca,Cristea,Gorban,Milles,Petruse,Popa,Rusu,Ungur,Man,Boca,Crisan,Giurgiu si Mateica,lipseste 

motivat dni consilieri Lazar Ovidiu,Mateica Dorin si Onita Horatiu. 

                 La şedinţă mai participă în calitate de invitaţi dna ec.Sarb,dl Vass din partea Primăriei oraşului 

Teiuş. 

                 Dna secretar prezintă procesul verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local oraş Teiuş din data 

de 30 aprilie 2014,nefiind obiecţii dna secretar supune la vot procesul verbal,se votează cu 12 voturi 

pentru. 

                 Dna secretar prezintă procesul verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local oraş Teiuş 

din data de 16 mai 2014,nefiind obiecţii dna secretar supune la vot procesul verbal,se votează cu 12 voturi 

pentru 

                 Se propune preşedinte de şedinţă în ordine alfabetică dl consilier Milles se supune la vot 

preşedintele de şedinţă se votează cu unanimitate,dl cons.Milles fară drept de vot. 

                  Dl preşedinte de şedinţă dă cuvântul dlui primar pentru a prezenta ordinea de zi.   

                  Dl  primar prezintă ordinea de zi. 

     1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri si chetuieli si a listei de investitii 

pe anul 2014. 

                -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                a)raportul compartimentului de specialitate 

                b)avizul comisiei de specialitate 

                2.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de executie bugetara pe anul  2013 

                -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                a)raportul compartimentului de specialitate 

                b)avizul comisiei de specialitate 

                3.Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de transport pe baza de abonament pentru elevi 

cu  microbusul  Consiliului local oras Teius si a traseului de circulatie al acestuia 

                -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                a)raportul compartimentului de specialitate 

                b)avizul comisiei de specialitate 

                4.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotararii Consiliului local oras Teius nr.56/2007 

privind stabilirea sanctiunilor pentru faptelor care constituie contraventie in domeniul bunei  gospodariri a 

orasului Teius 

                -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                a)raportul compartimentului de specialitate 

                b)avizul comisiei de specialitate 

                5.Proiect de hotarare privind modificarea art.4 al Hotararii Consiliului local oras Teius 

nr.43/2014 

                -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                a)raportul compartimentului de specialitate 

                b)avizul comisiei de specialitate 

                6.Raport privind situatia economica si sociala a localitatii in anul 2013 

                 -prezinta primar dr.ing.Halalai Mirel Vasile 



                7.Raportul Camerei de Conturi privind rezultatul controlului efectuat in perioada 01-30 aprilie 

2014. 

                -prezinta primar Halalai Mirel Vasile 

                 8.Probleme curente  

                 9.Stabilirea datei sedinţei ordinare a Consiliului local oraş Teiuş pe luna iunie 2014. 

     Dl primar solicita completarea ordinei de zi cu Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

modificarii Hotararii Conailiului local oras Teius nr.83/2013 privind delegarea serviciului de salubrizare. 

      Dna cons.ec.Cristea-solicita o modificare pe ordinea de zi si anume punctul 7 de pe ordinea de 

zi sa devina punctul 1.  

       Dl primar supune la vot ordinea de zi cu completarile solicitate se voteaza cu unanimitate. 

                  Dna secretar-inainte de a trece la discutarea proiectelor de hotarare inscrise pe ordinea de 

zi,vreau sa va aduc la cunostinta prevederile art.46 din Legea nr.215/2001,republicata,legea administratiei 

publice locale si art.75 din Legea nr.393/2004 privind Statutul alesilor locali,si pun in vedere consilierilor 

locali de a-si prezenta interesul personal pe care considera ca il au in problemele supuse dezbaterii astfel 

incat sa nu ia parte la adoptarea hotararii.Hotararile Consiliului local luate cu incalcarea acestor prevederi 

legale sunt nule de drept. 

                  Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi. 

                 Dl primar prezintă  Raportul Camerei de Conturi privind rezultatul controlului efectuat in 

perioada 01-30 aprilie 2014 si Decizia Camerei de Conturi Alba nr.20/2014. 

      Dna cons.ec.Cristea-din Raportul si Decizia Curtii de Conturi desprindem urmatoarele 

concluzii : 

      1.In raportul Curtii de Conturi Consiliul local nu este mentionat ceea ce este un aspect  pozitiv. 

      2.Deficientele constatate sunt legate de executia bugetara,responsabil fiind ordonatorul 

principal de credite,respectiv primarul. 

      3.Aceste deficiente sunt datorate de : 

      -descompunerea  lucrarilor pe elemente de cheltuieli ,favorizand supraevaluarea lucrarilor ; 

      -atribuirea directa fara respectarea OUG nr.34/2006 ; 

      -neimplicarea persoanelor responsabile de colectarea impozitelor si taxelor locale,in 

recuperarea debitelor ; 

      -necunoasterea persoanelor care se ocupa de achizitiile publice de la ce firme sa nu se 

efectueze achizitiile de bunuri si servicii pentru a preveni aparitia conflictelor de interese. 

        Ca urmare grupul consilierilor locali PNL nu va vota executia bugetara. 

        Dl primar-raportul Curtii de Conturi este un act administrativ care poate fi contestat si fiecare 

se indreapta impotriva acestuia in mod corespunzator.Eu consider ca am respectat legea ,nu exista conflict 

de ineterese si voi ataca corespunzator raportul Curtii de Conturi,consider ca este o formulare nedreapta la 

adresa Primariei. 

         Dl cons.prof.Rusu-este bine daca Consiliul local nu are nici o nota in raportul Curtii de 

Conturi.Eu ma simt obligat sa dau explicatii la acest raport,datorita faptului ca si noi scoala am fost 

verificati si am avut un singur punct cu probleme.Nu este la indemana noastra sa discutam acest 

raport,primarul il poate ataca.Am solicitat de asemenea ca lucrarile sa nu mai fie facute de scoala ,sa fie 

facute de Primarie pentru ca au personal de specialitate si la nivel de Primarie dl primar decide ce face.Eu 

cred ca Primaria desfasoara o activitate buna,am facut lucru bune impreuna. 

                      Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi. 

          Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind rectificarea 

bugetului de venituri si chetuieli si a listei de investitii pe anul 2014. 

          Dna ec.Sarb-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                      Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                     Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  



                      Dl cons.ing.Milles-secretarul comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice.                                                                      

                 Dna ec.Sarb-sef serviciu buget finante- dupa intocmirea proiectului de hotarare de rectificare 

de buget,am primit o adresa de la scoala pentru rectificare de buget ,transfer sume din tri.IV in 

trim.II,solicitam rectificare bugetului si cu aceste sume pentru invatamant.   Dna secretar-în conformitate 

cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea administraţiei publice locale,cvorumul  necesar 

adoptării hotărârii privind rectificarea bugetului de venituri si chetuieli si a listei de investitii pe anul 2014 

este majoritatea consilierilor in functie. 

     Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de 

venituri si chetuieli si a listei de investitii pe anul 2014 cu completarile solicitate,respectiv transfer sume 

la Invatamant din trim.IV in trim.II se votează cu 12  voturi pentru Boca, Cristea, Crisan , Giurgiu, 

Gorban,Halalai,Man,Milles,Popa,Petruse,Rusu,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.45/2014. 

                  Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

executie bugetara pe anul  2013. 

      Dna ec.Sarb-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                  Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                  Dl cons.ing.Milles-secretarul comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                  Dl primar-ar trebui sa va explice dna contabila ce inseamna neaprobarea executiei bugetare. 

                  Dl cons.ing.Boca-este amenda neaprobarea executiei bugetare. 

                  Dna ec.Sarb-sef serviciu-este amendata conform legii daca nu este supusa aprobarii 

Consiliului local,nu a faptului ca nu se aproba. 

                  Dna cons.ec.Cristea-dle primar nu mai influentati votul. 

                  Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea administraţiei 

publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea contului de executie bugetara pe 

anul  2013 este majoritatea consilierilor in functie. 

                  Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

executie bugetara pe anul  2013 se voteaza cu 5 voturi pentru Boca,Petruse,Popa,Ungur,Rusu si 7 abtineri 

Milles , Giurgiu,Gorban,Crisan,Man,Halalai,Cristea. 

                  Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea tarifului de 

transport pe baza de abonament pentru elevi cu  microbusul  Consiliului local oras Teius si a traseului de 

circulatie al acestuia. 

       Dna ec.Sarb-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                  Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                  Dl cons.ing.Milles-secretarul comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                  Dl primar-este vorba de transportul elevilor si acest tarif este stabilit pentru a putea recupera 

chiar si partial contravaloarea abonamentelor.Daca nu se aproba acest tarif in acest fel,vom fi pusi in 

situatia de a nu mai aduce copiii la scoala si amjoritatea dintre parintii acestora sunt beneficiari de ajutor 

social. 

                    Dl cons.Man-sa ne explicati cum a fost stabilit tariful la abonament.La calculul tarifului s-a 

avut in vedere contractul de prestari servicii pe care il avem pentru conducatorul auto?Daca este angajatul 

nostru permanent cred ca cheltuielile sunt mai mici,pentru ca poate fi folosit la mai multe activitati. 



                    Dl primar-acest tarif a fost stabilit la 32 lei pentru a se putea deconta,acest tarif nu reflecta 

realitatea ,dar aceasta este singura solutie pentru a aduce copiii la scoala.Economic vorbind cheltuielile cu 

microbusul sunt mult mai mari,daca ne gandim la faptul ca pentru microbus este obligatoriu sa avem si  

coordonator transport si atunci vor fi si costuri suplimentare legate de microbus.Pentru buna exploatare al 

acestuia mai sunt si alte cheltuieli respectiv licenta,revizii tehnic,tahografe. 

                     Dl cons.Man-este normal ca licenta sa fie obtinuta de noi,si pentru siguranta ar trebui sa 

avem un coordonator transport al nostru in cadrul Primariei.Din cate stiu eu fostul conducator auto al 

microbusului era si coordonator transport.Cursul de coordonator transport ar putea fi facut de catre 

inginerul care se ocupa de autorizari. 

                     Dna cons.ec.Cristea-ce stiti despre microbusul pe care trebuie sa-l primeasca scoala?La 

Liceu o sa ramamem fara elevi din toamna  daca nu o sa primim un microbus scolar,sa ne gandim sa 

cumparam unul in leasing. 

                     Dl primar-la Inspectoratul scolar suntem pe lista de prioritati la obtinerea microbusului,dupa 

licitatie,solutionarea contestatiilor o sa-l primim.      

                      Dl cons.prof.Rusu-in luna iulie o sa obtinem microbusul.Comunele vecine 

Galda,Mihalt,Stremt au microbus scolar si noi nu avem.Am discutat la scolile din localitatile vecine si vor 

sa vina la Liceul din Teius dar au ridicat problema transportului. 

                      Dl primar-micorbusul nostru este deteriorat din cauza transportului elevilor. 

                      Dna cons.ec.Cristea-daca o sa avem un microbus scolar ,chletuielile vor mult mai mari.     

                      Dl cons.prof.Rusu-Stremtul are doua microbuse scolare. 

                      Dl cons.Man-cum plateste Stremtul ,putem plati si noi un sofer salariat pentru microbus. 

                     Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea tarifului de transport 

pe baza de abonament pentru elevi cu  microbusul  Consiliului local oras Teius si a traseului de circulatie 

al acestuia este majoritatea consilierilor in functie. 

                  Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea tarifului de 

transport pe baza de abonament pentru elevi cu  microbusul  Consiliului local oras Teius si a traseului de 

circulatie al acestuia se voteaza cu 12 voturi pentru Boca,Petruse,Popa,Ungur,Milles ,Rusu, Giurgiu , 

Gorban    Crisan,Man,Halalai,Cristea. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.46/2014. 

                  Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind modificarea Hotararii 

Consiliului local oras Teius nr.56/2007 privind stabilirea sanctiunilor pentru faptelor care constituie 

contraventie in domeniul bunei  gospodariri a orasului Teius. 

      Dl Vass-consilier juridic -prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                  Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                  Dl cons.ing.Milles-secretarul comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                 Dl primar-este vorba de plata in 48 de ore  a amenzilor sa fie eliminat pentru a  nu mai exista 

discutii. 

                  Dl cons.Man-se poate formula un amendament,sa se modifice articolul privind plata a 

jumatate din minimul amenzii.Putem rectifica acel articol sa nu se mai specifice plata a jumatate din 

minimul amenzii? 

                   Dl Vass –consilier juridic-In OG nr.2/2001 este prevazut acest aspect,iar Consiliul local poate 

stabili sa se achite in termen de 48 de ore jumatate din minimul amenzii.In Hotararea Consiliului local 

amenzile sunt stabilite intre 25-2500 lei ,in situatia data indiferent de amenda pe care o aplica agentul 

constatator ,persoana plateste tot 12,5 lei,adica jumatate din minimul amenzii.Articolul din lege este 

foarte clar,nu te obliga,dar iti da aceasta posibilitate de a achita jumatate din minimul amenzii.Faptele 



care constituie contraventii sunt stabilite prin Hotararea Consiliului local,la fel si sanctiunile care sunt 

idnetice pentru toate faptele intre 25-2500 lei. 

                   Dl primar-daca nu modificam corespunzator nu putem aplica amenzile. 

                   Dl cons.ing.Boca-amenzi stabilite intre 25-2500 lei.Ce nu este in concordanta cu legea ,dle 

jurist? 

                   Dl Vass-consilier juridic-Consiliul local poate stabili daca da aceasta posibilitate de plata a 

jumatate din minimul amenzilor in termenul de 48 de ore sau nu!Faptele si contraventiile sunt stabilite de 

catre Consiliul local. 

                   Dl cons.ing.Milles-o amenda de circulatie de 700 lei ,de ce se poate plati jumatate din 

minimul amenzii in 48 de ore,adica 350 lei? 

                   Dl primar-noi am dori sa eficientizam rolul Politiei locale,sa nu fie numai umplatura,sa aiba 

rolul lor de a face ordine,sa le dam acest drept,sa poata aplica sanctiuni legal. 

                    Dl cons.Man-OG 2/2001 specifica se plateste jumatate din minimul amenzii din actul 

normativ. 

                    Dna Bara-secretar-in cazul de fata,actul normativ este Hotararea Consiliului local. 

                    Dl primar-amenda se stabileste in procesul verabl de catre politistul local intre minim si 

maximul stabilit in Hotararea Consiliului local. 

                    Dl cons.Man-agentul constatator poate aplica diferentiat amenzile,daca nu sunt stabilite 

concert pe fapte. 

                    Dna cons.ec.Cristea-sa amanam acest Proiect de hotarare,sa discutam cu alte primarii,si sa nu 

ramana cetatenii la cheremul Politiei locale. 

                    Dl cons.Man-cate amenzi au dat cei de la Politia locala pana acum?Eu cred ca nu au dat nici 

o amenda. 

                    Dna cons.ec.Cristea-sa lasam amenzile si sa urmarim incasarea impozitelor si taxelor locale! 

                    Dl primar-impozitele si taxele neincasate sunt de ani de zile ,nu sunt de 2 ani. 

                    Dl cons.Petruse-cel care a distrus fantana arteziana in centru orasului a fost sanctionat? 

                    Dl primar-da ,a fost sanctionat. 

                    Dl Vass-consilier juridic-da citire OG nr.2/2001,in actul normativ aceasta explicatie trebuie 

specificata,respectiv in hotararea Consiliului local trebuie specificat daca se va plati jumatate din minimul 

amenzii in termen de 48 de ore sau ramane fara aceasta posibilitate. 

                    Dl cons.Man-Hotararea Consiliului local este act normativ? 

                    Dl Vass-consilier juridic-da,hotararea Cnsiliului local este act normativ. 

                    Dl cons.Man-de ce nu stabilim un minim mai mare la sanctiuni.Exista doua variante ori 

majoram minimul ,ori renuntam la articolul care prevede plata in 48 de ore a jumatate din minimul 

amenzii. 

                    Dl cons.ing.Milles-sa fie diferentiate amenzile in functie de fapte. 

                    Dl primar-decizia Politiei locale sa fie suverana.O sa intocmim un alt proiect de hotarare in 

care se vor diferentia sanctiunile in functie de fapte,o sa luam modelul si de la alte primarii.Solicit 

retragerea de pe ordinea de zi a acestui proiect de hotarare si discutarea lui in sedinta urmatoare intr-o alta 

forma. 

                     Consiliul local este de acord in unanimitate.    

                       Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi. 

                     Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind modificarea art.4 al 

Hotararii Consiliului local oras Teius nr.43/2014 privind aprobarea programului serbarilor Intoarcerea la 

radacini in satele Beldiu,Capud si Petelca. 

        Dna ec.Sarb-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                    Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                   Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  



                   Dl cons.ing.Milles-secretarul comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                   Dna cons.ec.Cristea-nu suntem de acord cu premierea echipei de pompieri voluntari,acum la 

Serbarile de la Beldiu,premierea acestora sa se faca intr-un cuantum mai mare la Zilele orasului Teius. 

                    Dl primar-aceasta echipa  de pompieri voluntari deserveste cele trei sate si orasul teius,ar 

trebui sa stimulam aceste persoane,care isi lasa activitatile lor si desfasoara activitati ca si voluntari in 

cadrul acestui serviciu. 

                     Dl cons.ing.Boca-acesti pompieri voluntari nu beneficiaza de ceva scutiri? 

Dl primar-au fost aprobate de catre Consiliul local scutiri la impozitele si taxele locale,dar majoritatea 

dintre ei nu sunt proprietari de imobile .Si vreau sa va spun ca de cate ori avem nevoie de ei,acestia sunt 

prezenti la datorie.Cu ajutorul lor s-au rezolvat probleme mari in localitate. 

                     Dna cons.ec.Cristea-noi recunoastem munca si meritul lor,dar premierea lor sa se faca din 

donatii,sponsorizari. 

                     Dl cons.Giurgiu-sa se amane premierea lor pompierilor voluntari pentru Zilele orasului 

Teius. 

                     Dl cons.prof.Rusu-serviciul voluntar pentru situatii de urgenta face aplicatii la scoli in 

fiecare semestru si vreau sa va spun ca eu personal am fost multumit de prestatia lor.Este o chestie de 

responsabilitate pentru aceste persoane,voluntariat este foarte greu de facut,in strainatate fac voluntariat 

cei care au salariu,dar la noi majoritatea dintre voluntari nu au salariu. 

                     Dna cons.ec.Cristea-sunt de aceasi parere,se recunosc meritele lor,dar din bugetul local nu se 

pot plati contracte de voluntariat,conform contractelor de voluntariat nu au voie sa primeasca bani.Sa fie 

premiati din sponsorizari. 

                      Dl cons.ec.Gorban-le-au fost aprobate si scutiri de impozite si taxe locale. 

                      Dl cons.ec.Cristea-ce sume avem incasate din sponsorizari pentru Serbarile de la Beldiu? 

                      Dna ec.Sarb-sef serviciu buget finante-1000 lei. 

                     Dna cons.ec.Cristea-am majorat sumele la serbarile de pe sate de la 5000 lei la 10000 lei din 

bugetul local pentru fiecare localitate si tot nu va ajunge!Nu este corect cum procedati dle primar.Din 

raportul Curtii de Conturi se poate vedea suma care este considerata prejudiciu.Primaria si banul public 

nu sunt SRL. 

                      Dl cons.ing.Boca-as dori sa-l intreb pe dl jurisit,ce este legal sa platim si ce nu .Fiecare 

proiect de hotarare sa fie vazut de consilierul juridic  si acesta sa-si dea girul.Sa semneze rapoartele de 

specialitate la proiectele de hotarare.Sa faceti acest lucru dle jurist. 

                      Dna secretar-rapoartele de specialitate sunt intocmite de fiecare compartiment de 

specialitate din cadrul Primariei.Nu este obligatia consilierului juridic. 

                       Dl Vass-consilier juridic-si dvs dle consilier local aveti obligatia sa studiati legile. 

                      Dl cons.ing.Boca-v-am solicitat o informare scrisa vizavi de litigiul cu Galda de Jos  si nu 

ne-a fost prezentata.Aici dvs nu aveti voie sa vorbiti.Daca parasiti sala de sedinta propunca dl jurist sa fie 

pus in discutia Consiliului local.Nu ne sfidati dle jurist,nu suntem la gradinita si aceasta o consider 

obligatia dvs. 

                       Dl Vass-consilier juridic-sa studiati legile dle consilier. 

                       Dl cons.ec.Gorban-sa platim ce se poate legal la Beldiu. 

                       Dna cons.ec.Cristea-ce se poate legal sa se plateasca,iar celelalte premieri sa se faca din 

sponsorizari.In mandatul 20028-2012 am aprobat alocare sume la echipa de fotbal si hotararea a fost 

atacata de Prefectura.Acum echipa de fotbal si pompierii voluntari sa fie premiati din sponsorizari. 

                       Dl primar-din sponsorizari nu se poate plati. 

                       Dna cons.ec.Cristea-din sponsorizari dvs platiti ce hotaram noi. 

                       Dl cons.Petruse-pompierii volunari vor fi premiati de 3 ori,in toate cele trei sate? 

                       Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind modificarea art.4 al Hotararii 

Consiliului local oras Teius nr.43/2014 privind aprobarea programului serbarilor Intoarcerea la radacini in 

satele Beldiu,Capud si Petelca este majoritatea consilierilor in functie. 



                        Dl presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare privind modificarea art.4 al 

Hotararii Consiliului local oras Teius nr.43/2014 privind aprobarea programului serbarilor Intoarcerea la 

radacini in satele Beldiu,Capud si Petelca cu amendamentul de a nu se premia echipa de fotbal Vointa 

Beldiu si formatia de pompieri voluntari din sumele din bugetul local,ci din sponsorizari, se voteaza cu 9 

voturi pentru Man,Rusu,Crisan,Cristea,Milles,Giurgiu,Gorban,Boca si Petruse si 3 abtineri Halalai,Popa 

si Ungur. 

                   Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.47/2014. 

      Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea modificarii 

Hotararii Consiliului local oras Teius nr.83/2013 privind delegarea serviciului de salubrizare. 

  

      Dl Vass-consilier juridic -prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                  Dl cons.ing.Milles-secretarul comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

      Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea administraţiei 

publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea modificarii Hotararii Consiliului 

local oras Teius nr.83/2013 privind delegarea serviciului de salubrizare este majoritatea consilierilor in 

functie. 

      Dl presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare privind aprobarea modificarii 

Hotararii Consiliului local oras Teius nr.83/2013 privind delegarea serviciului de salubrizare se voteaza 

cu 12 voturi pentru Man,Rusu,Crisan,Cristea,Milles,Giurgiu,Gorban,Boca,Petruse,Halalai,Popa si Ungur. 

                   Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.48/2014. 

                   Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi.-probleme curente. 

                   Dl primar-aveti invitatia la Intoarcerea la radacini in satul Beldiu in anul 2014,va invit pe toti 

consilierii locali sa veniti la aceasta sarbatoare cu cei dragi si cu invitatii dvs.La ora 12 va fi depunere de 

flori la Beldiu,la torita din partea Primariei si a Consiliului local,apoi la Camin continua manifestarile 

conform programului.De asemena in data de 15 iunie 2014 va fi sarbatoare la Capud unde de asemenea 

va invit sa participati cu totii. 

                    Dl cons.prof.Rusu-la depuneri de coroane la Ziua eroilor in 29 mai 2014 din 4 preoti din 

Teius au fost prezenti 4,iar noi din 15 consilieri locali am fost prezenti 4,nu m-am simtit bine deloc. 

                     Dna cons.ec.Cristea-la centrul de plasament din Teius de la Targul de animale,sa fie pus un 

bec pentru iluminat public.Pe str.Horea in dreptul Gradinitei sa se marcheze o trecere de pietoni.La Capud 

cel care se ocupa de programul cu apa ,dl Mihaltan am informatii ca are TBC,sa se ia masuri. 

                      Dl cons.Man-sa mentionati in procesul verbal ,raportul compartimentului de specialitate sa 

nu mai fie copiat la expunerea de motive,sa fie diferit. 

                       Dl cons.Popa-la Capud problema cu apa se poate rezolva.Satenii au stabilit programul  la 

apa dar acesta nu se respecta.Nu poate nimeni sa influenteze hotararea lor.Dl Mihaltan pune oamenii din 

Capud la punct si urmareste pastrarea curateniei in sat si cei care nu sunt de acord cu el ii fac reclamatii. 

                        Dna cons.ec.Cristea-parcarea masinilor mari pe trotuare ,pe str.Avram Iancu,sa se ia 

masuri. In centrul orasului este afisata o masina de vanzare.Sa se ia masuri impotriva proprietarului. 

                         Dl viceprimar- a fost contactat proprietarul masinii respective. 

                     Se trece la punctul 9 de pe ordinea de zi. 

            Se stabileşte data următoarei şedinţe ordinare a Consiliului local oraş Teiuş-30 iunie 2014. 

                        Nemaifiind discutii dl presedinte de sedinta declara lucrarile sedintei inchise. 

                        Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal intr-un singur exemplar.  

 

 

 

 

                    PRESEDINTE DE SEDINTA                                                      SECRETAR 

                 Consilier ing.MILLES TEODOR                                                jr.BARA  MARIA 


